

Title (en)

Telescopic tribune, horizontally slideable on floor supports.

Title (de)

Auf Bodenaufflageteilen horizontal verschiebbare Teleskoptribüne.

Title (fr)

Tribune télescopique, horizontalement coulissante sur des supports de planchers.

Publication

**EP 0566017 A1 19931020 (DE)**

Application

**EP 93105751 A 19930407**

Priority

DE 4212330 A 19920413

Abstract (en)

For a telescopic stand which can be displaced horizontally on parts resting on the ground, in which, in the front region of the stand steps (1-6), seat elements are arranged on carrying parts such that, when the stand is extended into the use position, the seat height results from the distance between the seat surface and the stand step which is immediately below in each case, the individual stand steps (1-6) being fastened at the rear on vertical supports (13-18), and in which, in the stacking position of the telescopic stand, the stand steps (1-6) lie one above the other in a parallel and flush manner, the rise of the individual steps is to be reduced. This is achieved according to the invention in that the seat elements are rigidly fastened on the stand steps (1-6) such that the legs (42-47) of their carrier parts form an overlapping region in the stacking position and the front parts of the seat parts (54-59), which are flush in the longitudinal direction, lie in a vertical plane. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer auf Bodenaufflageteilen horizontal verschiebbaren Teleskoptribüne bei der im vorderen Bereich der Tribünenstufen (1-6) Sitzelemente an Trägerteilen derart angeordnet sind, daß sich bei in die Gebrauchslage ausgefahrener Tribüne die Sitzhöhe aus dem Abstand zwischen Sitzfläche und der jeweils nächstunteren Tribünenstufe ergibt, wobei die einzelnen Tribünenstufen (1-6) rückseitig an vertikalen Stützen (13-18) befestigt sind, und bei der die Tribünenstufen (1-6) in der Stapellage der Teleskoptribüne parallel und bündig übereinander liegen, soll die Stufensteigung der einzelnen Stufen verringert werden. Dies wird gemäß der Erfindung dadurch erreicht, daß die Sitzelemente an den Tribünenstufen (1-6) derart starr befestigt sind, daß die Schenkel (42-47) ihrer Trägerteile in der Stapellage einen Überdeckungsbereich bilden und die Vorderteile der in Längsrichtung bündigen Sitzteile (54-59) in einer vertikalen Ebene liegen. <IMAGE>

IPC 1-7

**E04H 3/12**

IPC 8 full level

**E04H 3/12 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04H 3/123 (2013.01)**

Citation (search report)

- [X] US 2183056 A 19391212 - FRANK ALBACH, et al
- [X] US 4565036 A 19860121 - LYMAN JR HUGH M [US]
- [A] FR 2326557 A1 19770429 - JANSSEN ZWEEGERS NV [BE]
- [A] GB 2152095 A 19850731 - HUGHES ARTHUR RODGER JAMES, et al

Cited by

DE19948758A1; GB2474295A

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0566017 A1 19931020; EP 0566017 B1 19951011; DE 4212330 A1 19931014; DE 59300733 D1 19951116**

DOCDB simple family (application)

**EP 93105751 A 19930407; DE 4212330 A 19920413; DE 59300733 T 19930407**